
WBJNBA

Exclusive 独家安
排 

African Dinner Experience 

in Gold Restaurant 

 黄⾦餐
厅体验

⾮洲式
晚餐



10 Breakfasts / 8 Lunches / 8 Dinners

Zimbabwe - 4* The Elephant Hills Resort or similar 

Zambia - 4* Chobe Safari Lodge or similar  

Johannesburg - 4* Southern Sun Hyde Park or similar 

Capetown - 4* President Hotel Bantry Bay or similar 

Note: No Triple Sharing is allow

Zimbabwe 津巴布⻙ 

•Sunset Zambezi River Cruise  

⽇落赞⽐⻄河游船 

•Victoria Falls 维多利亚瀑布 

•Boma Dinner + Drum Show 

博⻢晚宴+⿎乐表演 

 

Botswana 博茨瓦纳 

•Chobe National Park 乔⻉国家公园 

•River Drive x 1   河道 x 1 

•Game Drives x 3   游戏驱动器 x 3 

 

Zambia 赞⽐亚 

•Victoria Falls 维多利亚瀑布 

 

Johannesburg 约翰内斯堡 

•Carnivore Restaurant ⾁⻝餐厅 

•City Tour 城市游 

•Voortrekker Monument 开拓者纪念碑 

•Soweto 索⻙托 

•Mandela House 曼德拉故居 

•Nelson Mandela Square 纳尔逊·曼德拉⼴场 

 

Capetown 开普敦 

•Table Mountain 桌⼭ 

•Victoria & Alfred Waterfront 维多利亚和阿

尔弗雷德海滨 

•City Tour 城市游 

•Stellenbosch Winery 斯泰伦博斯酒⼚ 

•Seal Island Cruise 海豹岛游轮 

•Chapman's Peak 查普曼峰 

•Cape of Good Hope 好望⻆ 

•Cape Point 开普⻆ 

•Boulder's Beach 博尔德海滩

DAY1

Singapore 新加坡 - Addis Ababa 亚的斯亚⻉巴

(Meals on Board 机上餐⻝)

Assemble at Changi Airport, and travel with WEBUY to Addis Ababa 

集聚于新加坡樟宜机场, ⼀起和优佳旅游⻜往

DAY2

Addis Ababa 亚的斯亚⻉巴 - Zimbabwe 津巴布⻙ 

(Meals On Board 机上⽤场/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Fly to Zimbabwe  

⻜往津巴布⻙ 

Embark on a sunset river cruise along Zambezi River which is home to the hippo, birds and other 

wildlife 

沿着河⻢、⻦类和其他野⽣动物的家园赞⽐⻄河踏上⽇落河游船之旅

 Service fees USD 160  per pax 

服务费每位 160 美⾦

 -Remark-

⻜机
⻜机

⻜机



DAY3

Zimbabwe 津巴布⻙ - Botswana 博茨瓦纳

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Go on a tour of the Victoria Falls (Zimbabwe Side) which is one of the 7 natural 

wonders of the world 

继续游览世界七⼤⾃然奇观之⼀的维多利亚瀑布（津巴布⻙⼀侧） 

Cross over to Botswana and enter into Chobe National Park, the 2nd largest 

national park in Bostwana 

穿越博茨瓦纳，进⼊博茨瓦纳第⼆⼤国家公园乔⻉国家公园 

1st game sighting will be hopping onto a boat and ride through the The Chobe 

River, an excellent game viewing point for herds of grazing animals and bird life 

第⼀个游戏⽬击将跳上船穿过乔⻉河，这是⼀个观赏成群的放牧动物和⻦类的绝佳游戏

观察点

DAY4

Botswana 博茨瓦纳

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Today, go on 2 game drives, one in the morning and one in the afternoon and 

its your chance to spot for the Big 5 

今天，进⾏ 2 场⽐赛，⼀场在上午，⼀场在下午，这是您发现 Big 5 的机会

DAY5

Botswana 博茨瓦纳 - Zimbabwe 津巴布⻙

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Go for a morning game drive before departing to Zambia 

出发去赞⽐亚之前在早上玩游戏 

Visit the Victoria Falls from the Zambia side 

从赞⽐亚⼀侧参观维多利亚瀑布 

Depart to Zimbabwe and get ready for the Boma Dinner and Drum Show 

启程前往津巴布⻙，为博⻢晚宴和⿎乐表演做准备

DAY6

Zimbabwe 津巴布⻙ – Johannesburg 约翰内斯堡

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Depart and fly to Johannesburg 

出发⻜往约翰内斯堡 

Enjoy dinner at a Carnivore Restaurant whereby you get 

to taste grilled game meat 

在Carnivore Restaurant享⽤晚餐，品尝烤野味

DAY7

Johannesburg 约翰内斯堡

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚

Orientation City tour of the Pretoria, drive pass the Union Building and make a quick photo stop at Church 

Square 

⽐勒陀利亚城市导览，驾⻋经过联合⼤厦，在教堂⼴场快速拍照 

Visit the Voortrekker Monument, a National Heritage Site, which was raised to commemorate the Voortrekkers 

参观为纪念开拓者⽽建造的国家遗产 Voortrekker 纪念碑 

Proceed to Soweto, an urban settlement that was once used to separate the blacks from the whites 

前往索⻙托，⼀个曾被⽤来区分⿊⼈和⽩⼈的城市定居点 

Visit the Mandela House, a fascinating little museum where Nelson Mandela used to live in from 1946-1962 

参观曼德拉故居，这是⼀个迷⼈的⼩博物馆，纳尔逊曼德拉在 1946 年⾄ 1962 年曾居住于此 

The upmarket Sandton suburb, Nelson Mandela Square, is a great place to eat, shop and hang out 

⾼档的桑顿郊区纳尔逊曼德拉⼴场是⽤餐、购物和闲逛的好地⽅



Important Important Note: The sequence of itineraries, meals, museums, and hotel arrangements are subjected to final adjustments of the local ground operator and flight arrangement. All group 

tours except for tours to China, Hong Kong & Macau, Japan, Korea & Taiwan are conducted in English, unless stated otherwise.  

重要提示：机票、⾏程、⽤餐、博物馆和酒店安排的顺序以当地地⾯运营商的最终调整为准。除中国、⾹港和澳⻔、⽇本、韩国和台湾外，所有团体旅游均以英语进⾏，除⾮另有说明。 

DAY8

Johannesburg 约翰内斯堡 - Capetown 开普敦

(Breakfast早餐/Lunch午餐-Slice Abalone 切⽚鲍⻥/Dinner晚餐)

Take the flight to Capetown 

搭乘航班前往开普敦 

Proceed to the Cable Station and go on a cable car ride up to the 

world famous Table Mountain (depend on weather condition) 

前往缆⻋站，乘坐缆⻋前往世界著名的桌⼭（视天⽓情况⽽定） 

Shopping time at Victoria & Alfred Waterfront and you will have the 

chance to explore the food on own expenses 

在Victoria & Alfred Waterfront的购物时间，您将有机会⾃费探索美⻝

DAY10

Capetown 开普敦 - Cape Peninsula 开普半岛 - Capetown 
开普敦

(Breakfast早餐/Lunch午餐-Lobster ⻰虾/Dinner晚餐)

Embark on a Seal Island Cruise where you can spot seals 

sunbathing on their favourite rocks 

踏上海豹岛游轮之旅，您可以看到海豹在它们最喜欢的岩⽯上晒⽇光浴 

Wind along the legendary Chapman’s Peak Drive where you get to 

see breathtaking ocean views 

沿着传奇的查普曼峰⼤道蜿蜒前⾏，欣赏壮丽的海景 

Ascend to the highest point, Cape Point, by funicular and see the 

old lighthouse and enjoy the panoramic views 

乘坐缆⻋登上最⾼点Cape Point，参观古⽼的灯塔并欣赏全景 

Spot some penguins at the penguin colony at the Boulder’s Beach 

在博尔德海滩的企鹅栖息地发现⼀些企鹅

DAY11

Capetown 开普敦

(Breakfast早餐)

Free Day ⾃由活动

DAY9

Capetown 开普敦 - Stellenbosch 斯泰伦博斯 - Capetown  
开普敦

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

Do a city tour by driving pass the historical Malay Quarter, House 

of Parliament, City Hall 

驾⻋经过历史悠久的⻢来区、国会⼤厦、市政厅进⾏城市游览 

Go on a winery tour follow by some wine tasting at one of the 

wineries in Stellenbosch 

参加酒庄之旅，然后在斯泰伦博斯的其中⼀家酒庄品酒 

Go on a scenic coastal drive passing by Camps Bay, Clifton and 

Sea Point  

沿着⻛景秀丽的沿海公路⾏驶，途经坎普斯湾、克利夫顿和海⻆

DAY12

Capetown 开普敦 - Addis Ababa 亚的斯亚⻉巴 - Singapore 新加坡

(Breakfast早餐/ Meals On Board 机上⽤餐)

Proceed to the airport for check-in on your pleasant flight to Singapore 

安排机场办理登机⼿续返回新加坡

DAY13

Singapore 新加坡 

(Meals On Board 机上⽤餐)

Arrived into Singapore. It is a pleasure to have you travel with Webuy, we 

look forward to your next journey and travel with Webuy 

抵达新加坡。感谢您与优佳旅游⼀路相伴，忆起旅途，我们优佳旅游期待再次与

您相约之旅


